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Vragen van het lid Westerveld (GroenLinks) aan de Minister van Sociale 
Zaken en Werkgelegenheid over de uitzending «Hoe kan het gastouderschap 
beter?» van De Monitor (ingezonden 28 september 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met de uitzending «Hoe kan het gastouderschap beter?» van 
het programma De Monitor?1 

Vraag 2
Deelt u de conclusie van de makers van het programma dat er onvoldoende 
toezicht is op de gastouderopvang? Zo nee, waarom niet? Zo ja, welke 
stappen gaat u zetten om het toezicht te verbeteren? 

Vraag 3
Vindt u het voldoende dat per jaar maar 5% van de gastouders hoeft te 
worden gecontroleerd door de Gemeentelijke Gezondheidsdienst (GGD)? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat toezicht op gastouders niet kan worden uitgevoerd 
door gastouderbureaus, omdat zij commerciële organisaties zijn? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 5
Hoeveel gemeenten voeren op eigen kosten extra controles uit? Welke 
gemeenten zijn dit en wat is het bedrag dat deze gemeenten besteden aan de 
extra controles? 

Vraag 6
Deelt u de conclusie van de gemeenten Rotterdam, Den Haag, Amsterdam en 
Utrecht dat er extra geld moet komen voor meer en betere controles bij 
gastouders in plaats van gastouderbureaus? Zo nee, waarom niet?

1 De Monitor, KRO-NCRV, 24 september 2017 https://demonitor.ncrv.nl/uitzendingen
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